

Our Installment Payment Plan (“IPP”) is applicable on one transaction and on balance where you (the “Customer”) can pay back in easy installments at a lower interest rate.

- > All active Primary Credit Card issued by Branch of Emirates NBD Bank- Kingdom of Saudi Arabia (herein after referred to as “Emirates NBD”) can apply for Installment Payment Plan.
- > Minimum amount of **SAR 1,000** to convert the transaction to Easy Installment.
- > Maximum is Credit card limit or **SAR 100,000** whichever is lower.
- > No processing fees.
- > The Customer can choose between various installment payment plans from 3, 6, 12, 24, 36 easy monthly installments.
- > To benefit from the installment plan, the Customer should call 800 754 7777 and request to convert transaction or balance to Installment Payment Plan after 2 working day from purchase date.
- > The Customer will be notified of the monthly charges/ profit rate during the call-in case the Customer chooses the Instalment Payment Plan.
- > Emirates NBD has the rights to reject any request and its decision is considered final.
- > In case Customer wants to Cancel the Installment Payment plan, there will be SAR 100 cancelation fees and Customer has to call the call center to request IPP cancelation
- > These Terms and Conditions have been made in Arabic and English versions and in case of discrepancies, the Arabic version shall prevail.
- > These Terms and Conditions are subject to the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia laws and the Committees for the Banking and Financial Disputes and Violations shall the non-exclusive jurisdiction over any dispute related to these terms and conditions.

تطبق خطة الدفع بالتقسيط الخاصة بنا على معاملة واحدة وعلى كامل الرصيد حيث يمكنك السداد على أقساط سهلة بهامش ربح بسيط.

- < يمكن لجميع بطاقات الائتمان الأساسية النشطة الصادرة من فرع بنك الإمارات دبي الوطني- المملكة العربية السعودية (يشار إليه فيما بعد “بنك الإمارات دبي الوطني”) التقدم بطلب الحصول على خطة الدفع بالتقسيط.
- < الحد الأدنى **1,000 ريال سعودي** لتحويل العملية الى اقساط ميسرة .
- < الحد الاعلى هو الحد الائتماني او **100,000 ريال** ايهما أقل.
- < لا يوجد رسوم خدمة للاشتراك ببرنامج التقسيط.
- < بإمكان العميل اختيار فترة التقسيط من 3, 6, 9, 12, 24, 36 شهراً
- < للإستفادة من خدمة الأقساط الميسرة، يجب على العميل التواصل هاتفياً على الرقم (8007547777) وطلب تحويل عملية شرائية او كامل المبالغ المستحقة إلى خطة الدفع بالتقسيط بعد يومين عمل من تاريخ الشراء.
- < سيتم ابلاغ العميل بالرسوم الشهرية / هامش الربح عبر المكالمة في حال طلب خطة الدفع بالتقسيط.
- < يحق للبنك قبول أو رفض اي طلب ويعتبر قرار بنك الإمارات دبي الوطني قرار نهائي
- < في حالة رغبة العميل في إلغاء خدمة التقسيط الميسرة، سيتم فرض رسوم قدرها 100 ريال سعودي ويترتب على العميل الاتصال بالهاتف المجاني لعمل إلغاء الخطة.
- < تم صياغة هذه الشروط والأحكام باللغة العربية والإنجليزية و في حالة الخلاف تكون اللغة العربية هي المعمول عليها
- < تخضع هذا الشروط والأحكام إلى قوانين وأنظمة المملكة العربية السعودية ويكون للجان المنازعات والمخالفات المصرفية والتمويلية الإختصاص غير الحصري في نظري نزاع فيما يخص هذه الشروط والأحكام.